
Boligudvalget

Til: Socialministeren

Dato: 15. marts 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BOU alm. del

Spørgsmål 110
Vil ministeren bekræfte, at Byggeskadefonden skal overholde Bygningsregle-
mentet? Forstået sådan, at når fonden anerkender skader og afsætter beløb til
udbedring af disse, skal udbedringen foretages i henhold til kravene i bygnings-
reglementet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Nanna Westerby
formand
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